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Abstract (en)
The device has a film supply head (3) for supplying a film (2) i.e. plastic film, and a covering device for covering the film over a goods stack.
The supply head has a supply head base (6) and a manipulation device (7) that is rotatable around 90 degrees relative to the head base. The
manipulation device has a film storage (11) for storing a film section (13) for a covering process. The base has a film drive device (8) for supplying
the film to the manipulation device. The manipulation device has a film welding device for welding an end of the film section. An independent claim
is also included for a method for wrapping a goods stack with a film.

Abstract (de)
Vorrichtung zum Umhüllen eines Gutstapels mit einer Folie, mit zumindest einem Folienvorrat für die Folie, einem Folienzuführkopf zum Zuführen
der Folie und mit einer Überzieheinrichtung zum Überziehen der Folie über den Gutstapel. Der Folienzuführkopf weist eine Zuführkopfbasis
sowie eine relativ zur Zuführkopfbasis drehbare Manipuliereinrichtung auf. Die Zuführkopfbasis umfasst zumindest eine Folienantriebsvorrichtung
für die Zuführung der Folie zur Manipuliereinrichtung. Die drehbare Manipuliereinrichtung weist einen Folienspeicher zur Speicherung eines
Folienabschnittes für zumindest einen Überziehvorgang auf.
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